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Abstract (en)
[origin: WO9214378A1] Described is a curler for a hair-care appliance, the curler having a bearer element (80) fitted with means for mounting
several strips (13). The strips (13) can be brought into various positions by means of adjusting means in order to vary the external diameter of the
curler. Each strip (13) has a recess (39) extending along the whole of its length, and the sections of an adjacent strip physically interlock with the
recess when the strips are in the appropriate position. An additional feature designed to increase the stability of the curler is the fact that the strips
(13) are mounted on the bearer element (80) so that they can be moved longitudinally.

Abstract (fr)
Il est décrit un bigoudi destiné à un appareil pour le soin des cheveux, ledit bigoudi présentant un élément porteur (80) sur lequel sont prévus des
moyens pour le guidage de plusieurs arêtes (13). Les arêtes (13) peuvent être amenées par des moyens de réglage dans différentes positions, afin
de former un bigoudi d'un diamètre extérieur variable. Chaque arête (13) présente sur son étendue longitudinale un évidement (39) avec lequel
sont assemblées par forme, dans chaque positionnement des arêtes, les sections d'une arête disposée dans le voisinage. Une autre mesure pour
augmenter la stabilité du bigoudi consiste à disposer les arêtes (13) mobiles axialement sur l'élément porteur (80).
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